



景嶺書院
King Ling College
二零一三至二零一四年度家長通告第二十三號
School Notice 23

(本通告已上載於本校網頁 <http://www.kingling.edu.hk>)

20TH SCHOOL
ANNIVERSARY

30 April 2014

敬啟者：茲有下列重要事項，祈予垂注：

Dear parents,

Here are the items for your immediate attention:

(甲) 第十八屆畢業典禮

本校謹訂於5月24日(星期六)下午3:00在本校禮堂舉行第十八屆畢業典禮，主禮嘉賓為香港大學專業進修學院院長李焯芬教授。現誠邀全校家長及各畢業生出席典禮，以增榮寵。下列學生須依指示並穿著整齊夏季校服準時回校出席典禮，其餘學生不用回校，留家溫習。

(A) 18th Speech Day

Our 18th Speech Day is scheduled on 24 May 2014 (Saturday, 3:00pm). Our guest of honour, Professor Lee Chack Fan, Director of HKU School of Professional and Continuing Education, has agreed to address the congregation and award certificates. We cordially invite all parents and graduates to attend this function. The following students will attend the function in full summer uniform:

級別 Level	回校時間 Time to attend school
中五 S5	下午2:00 2:00pm
中六 S6	上午10:00 10:00am
四社幹事會成員(包括各班及各級社代表)、學生會幹事、全體領袖生、中一至中四各班男女班長 House Committee Members(including all class and form representatives), Student Union Committee Members, all School Prefects and all Class Monitors from S1 to S4	下午2:00 2:00pm

* 中一至中五領獎之學生請於當日上午11:30回校綵排;有特別職務的同學須按照老師的指示於當日回校當值。S1 to S5 prize recipients have to attend rehearsal at 11:30am. Student helpers have to perform duties according to teachers' instructions.

(乙) 夏令時間表上課

為配合畢業禮的預備工作，5月23日(星期五)將以夏令時間表上課。午膳時間為下午12:25-1:25，放學時間為下午3:10。

(B) Summer Time Table

Summer time table will be adopted on 23 May 2014 (Friday) for the sake of preparation work for the Speech Day. Lunch will be from 12:25pm to 1:25pm. School will dismiss at 3:10pm.

(丙) 第二學期考試

為配合提升學業成績，中五級第二學期考試將提前於5月27日(星期二)舉行，其餘各級考試日期為6月6日(星期五)至6月20日(星期五)。懇請 台端督促 貴子弟勤加溫習，以考取更佳成績。

有關考試之注意事項如下：

1. 學生如因病告假，須於回校首日向班主任提交醫生證明書(中、西醫均可)及家長信，方可補考。

2. 如遇緊急事故(如熱帶氣旋、持續大雨或雷暴等)以致學校必須停課，該日之考試科目將延至考試最後一天之翌日(上課日)按原定時間舉行。
3. 考試時間表詳見附件一。

(C) Second Term Exam

To enhance academic results, our S5 second term exam will begin on May 27 (Tuesday). Other levels will have the exam from 6 June (Friday) to 20 June (Friday). Parents please supervise the revision.

Exam particulars are as follows:

1. Students who fall ill and cannot attend an exam must return with a doctor's note and a parent's letter on the following school day to qualify for make-up exam.
2. In case of school closure (e.g. typhoon, heavy rainstorms), the exam missed will be conducted on the first school day immediately following the exam period.
3. Please see exam time table in Appendix 1.

(丁) 家長也敬師運動

為表揚老師的貢獻，家庭與學校合作事宜委員會舉辦「第二十屆家長也敬師」運動。現隨通告送上敬師卡，家長可在卡上寫上感謝字句，簽名作實，並囑咐貴子弟親自交予有關老師。如有需要，可向趙美如老師(109室)索取更多敬師卡。

(D) PTA: Teacher appreciations

To appreciate the hard work of teachers, PTA is conducting the 20th Teacher Appreciation Movement. Please fill out and sign the appreciation card enclosed, and have your child hand in the completed card to teachers concerned. More blank cards are available, please contact Ms M Y Chiu in Room 109.

(戊) 中一級通識科統測及課後學習班安排

原定於5月21日(三)第九節課後進行的中一級通識科統測，將改於5月20日(二)進行，該日的課後學習班將會取消。5月21日放學後將如常舉行星期三的課後學習班及音樂課程。

(E) Arrangement of S1 Liberal Studies Uniform Test and Supplementary Classes

S1 Liberal Studies uniform test will be conducted after the 9th lesson on 20 May (Tuesday), the supplementary classes will be cancelled. Supplementary classes and music classes on 21 May will be conducted as usual.

(己) 上課天遇有「暴雨警告信號生效時你應該怎麼辦？」宣傳單張(中一級)

上述單張已隨本通告派發給中一同學，請家長詳加閱覽。

(F) Government brochure: What rainstorm warning signals mean to you? (S1)

Brochure concerning rainstorm warning signals is attached, please go over it with your child.

(庚) 學校假期

- 5月1日(星期四)為勞動節假期，放假一天；5月2日(星期五)為閱讀日，放假一天。
- 5月5日(星期一)為學校假期，放假一天；5月6日(星期二)為佛誕假期。
- 5月7日(星期三)照常上課。

(G) School holiday

1 May (Thursday) Labour Day. 2 May (Friday) Reading Day.
5 May (Monday) School holiday. 6 May (Tuesday) The Buddha's Birthday.
School resumes on 7 May (Wednesday).

此 致
貴家長

Thank you for your attention.

Sincerely,



Anson Yang, Ph.D.
Principal

校長

楊明倫 謹啟

二零一四年四月三十日

回 _____ 條 (請於 5 月 9 日前交回班主任)

敬覆者：家長通告第二十三號經已知悉。有關參加第十八屆畢業典禮一事，現謹覆如下：

本人 樂意參加第十八屆畢業典禮 (人數 _____ 人)
 未克參加第十八屆畢業典禮

(請在適當位置加上「√」號。)

此 覆
景嶺書院校長

學生姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

家長簽署：_____

二零一四年 月 日

King Ling College
2013 - 2014

Second Term Examination (S1 - S5)

	May 27	May 28	May 29	May 30	June 3	June 4	June 5	June 6	June 9	June 10	June 11	June 12	June 13	June 16	June 17	June 18	June 19	June 20	
	Tue (M)	Wed	Thur	Fri	Tue	Wed (F)	Thur	Fri	Mon	Tue	Wed	Thur	Fri	Mon	Tue	Wed	Thur	Fri	
S1								Chem 化學 08:15 - 08:55	Chi (I) 中文(卷一) 08:15 - 09:45	Bio 生物 08:15 - 09:00	Writing 英文作文 08:15 - 09:45	Reading 英文 08:15 - 09:45	L.S. 通識 08:15-09:15	Maths (I) 數學(卷一) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15-09:45	L.S. 通識 08:15-09:15	Maths (I) 數學(卷一) 08:15 - 09:45	D.T./T.L. 設計/科學 08:15-09:00	Phy 物理 08:15 - 09:00
S1								Chi (II) 中文(卷二) 09:25 - 11:55	Chi (I) 中文(卷一) 10:15 - 11:15	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:30	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:30	Reading 英文 11:15 - 12:45	Chi (IV) 中文(卷四) 09:45-10:15	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:15	Chi (II) 中文(卷二) 10:15 - 12:45	Maths (I) 數學(卷一) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 09:25 - 11:55	Maths (I/M1/M2) 數學(卷一) 09:25 - 11:55	Maths (I) 數學(卷一) 08:15 - 09:45
S1								Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 10:15	Chi (I) 中文(卷一) 08:15 - 09:30	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Maths (I) 數學(卷一) 08:15 - 09:45	Reading 英文 08:15 - 09:45	Chi (IV) 中文(卷四) 10:15 - 12:15	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:00	Chi (II) 中文(卷二) 10:45 - 12:15	Chi (IV) 中文(卷四) 08:15 - 09:30	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45
S1								Phy 物理 10:45 - 12:00	Chi (IV) 中文(卷四) 10:00 - 12:00	BATS 企業財 10:15 - 12:15	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:00	Reading 英文 11:15 - 12:45	Chi (IV) 中文(卷四) 10:15 - 12:45	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:00	Chi (II) 中文(卷二) 10:45 - 12:15	Chi (IV) 中文(卷四) 08:15 - 09:30	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45
S4								Phy 物理 10:45 - 12:00	Chi (IV) 中文(卷四) 10:00 - 11:30	BATS 企業財 10:15 - 12:15	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:00	Reading 英文 11:15 - 12:45	Chi (IV) 中文(卷四) 10:15 - 12:45	Maths (I) 數學(卷一) 10:15 - 11:00	Chi (II) 中文(卷二) 10:45 - 12:15	Chi (IV) 中文(卷四) 08:15 - 09:30	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15 - 09:45
S5								Phy 物理 10:45-12:45	Chi (IV) 中文(卷四) 10:00-12:00	BATS 企業財 10:15-12:15	Maths (I) 數學(卷一) 10:15-11:00	Reading 英文 11:15-12:45	Chi (IV) 中文(卷四) 10:45-12:45	Maths (I) 數學(卷一) 10:15-11:00	Chi (II) 中文(卷二) 10:45-12:15	Chi (IV) 中文(卷四) 08:15-09:30	Chi (II) 中文(卷二) 08:15-09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15-09:45	Chi (II) 中文(卷二) 08:15-09:45

Between May 27 and June 4, S5 exams will be conducted in the hall.
Please also note that the **Monday timetable** and **Friday timetable** will be adopted on May 27 and June 4 respectively.

Unless otherwise specified, S1 and S2 examinations will be held at the school hall concurrently.
For S3 to S5, the exams whose slots are shaded in the hall.

Examinations and Assessment Team
Academic Affairs Section